
 

Bestyrelsesmøde 
torsdag, den 01.08.2024 kl. 11 

Referat 
Deltagere: Bent Skov Petersen, Dagny Beier, Niels Christiansen, Tove 
Rasmussen, Anne Marie Lorentzen 
Referent: Anne Marie Lorentzen


1. Godkendelse af referat fra sidste møde 
Er udsendt og godkendt

2.   Nyt fra formanden 
Krolfbanen er nu godt igang og der er fællesspil mandage og fredage 10-12.

Vi har købt 10 køller og kugler til udlån som hænger i værkstedet.

Ordensregler for spil på banen kan ses på opslagstavlen i værkstedet.

Der har været rigtig fint fremmøde og vi håber selvfølgelig på, at flere af 
beboerne vil få interesse for krolfspillet og samværet.


Vi erindrer om ny hjemmeside domeasyd.dk - som byder på mange 
forskellige ting.


3.   Låg på molokker 
Smækken med låget på molokkerne (det er særlig de store med click-luk).

Det er ikke muligt at udskifte låget.

Så kære beboere luk med omtanke af hensyn til de beboere det bor tæt på 
molokkerne

4.   Hundelort på græsplænerne 
Vi har i den seneste tid oplevet flere hundelorte på græsarealerne (der er 
selvfølgelig ikke adresse på). I vores husregler under husdyrhold står, at 
hunde skal i snor og efterladenskaber i det offentlige rum skal fjernes 
omgående.

Så kære hundeejere - hund i snor og lort i pose


5.   Opfølgning af rengøring 
Der er fra beboer blevet forespurgt om hovedrengøring af trappeopgange.

Bestyrelsen var enige om, at der skal bestilles ekstra rengøring af trapper og 
repos mm 2 gange årligt - efterår og forår.


http://domeasyd.dk


6.   Status på gulve (11 og 13) 
Der arbejdes på sagen - tidshorisont ukendt - pengene er i budget.


7.   Havemøbler 
Der er på nuværende tidspunkt ikke behov for flere havemøbler.

Der henvises til terrassen mellem 11 og 13 som kan benyttes af alle.


8.   Skilt 15 km - har det den rigtige placering? 
Flertallet i bestyrelsen siger -  ja, det har den!


9:   Evt. ny kode til indgangsdøren 
Flertallet i bestyrelsen mener ikke koden skal ændres, da det er 
uhensigtsmæssig pga. ambulancer, plejepersonale og andre som har behov 
for at komme ind.

Vi har tidligere haft en anden kode, men der går meget kort tid så er den nye 
kode også kendt.

Man kan evt. afvente at døren lukker før man forlader indgangspartiet.


10:  Husorden - blomster ved indgangsdøren 
Ifølge vores husorden må der ikke stå noget ved indgangsdørene.

Det er heller ikke hensigtsmæssig  i de smalle gange i 5, 7 og 9 da ting og 
sager kan være til gene for ambulancefolk med båre, kørestolsbrugere og 
stadig flere ældre bruger rollator.

Evt. forslag skal indsendes til ordinær beboermøde i november.


11:  Cykler 
Drøftet tilhørsforhold til cykler i stativerne som aldrig bliver brugt.


12:  Måger 
Der har flere år været diskuteret bekæmpelse af måger.

Der er fundet en rigtig god løsning hvor et firma fjerner rederne regelmæssig.

Når man bor ved en havn må man forvente der er måger, det har der altid 
været og det må man acceptere og tage de udfordringer der følger med.


13:  Eventuelt 
Der er indkøbt 4 klapstole til værkstedet.


Fælleshuset er åben onsdage 14-17 til hygge og spil. Det er første gang der 
er åbent i sommerhalvåret og heldigvis godt besøgt. Har du tid og lyst så 
mød op.


Hjertestarteren er kommet hjem igen.




Næste møde tirsdag, den 22.10.2024 kl. 13 i festsalen.


          
     


